
 

EEvvaalluueerriinngg  aaff  iinnddssaattss  iinnddeennffoorr  FFlleerree  SSkkaall  MMeedd  ppuulljjeenn  
 

• Beskrivelse af indsatsen 
o Hvordan vil I beskrive jeres indsats på bagkant af udførelsen 

Vores indsats fejlede heller ikke denne gang noget – godt engagement i bestyrelsen og deltagende.  

Dog begrænsede af det tildelte beløb på 5.000 kr. i forhold til det ansøgte – hvorfor vi primært valgte at 
indkøbe legetøj, spil m.m. til landsbyens og sognets mindste borgere i aldersgruppen 6 til 12 år til at 
underbygge vores nuværende og kommende aktiviteter og events for denne gruppe - blandt andet ved de 
to afholde fredags filmaftener med efterfølgende leg samt ved Stå Sammen lørdag, Politiets besøg m.v. 

Indkøb underbygger aktiviteter ved legeplads, bålplads og Motionsoase – sidstnævnte under etablering 

 
 

• Hvordan forløb indsatsen 
o Gik det efter planen og mødte i nogle uforudsete udfordringer? 

Det gik som aftalt i bestyrelsen og inden for det angivende beløb med ros fra forældregruppen – mindre 
overskridelse af økonomisk tilskud er finansieret ved at skære i foreningens andre aktiviteter. 

 

 

• Effekten af indsatsen indenfor de tre målgrupper 
 

o Børnefamilier med børn under 6 år 
▪ Hvor mange fra denne målgruppe deltog – ca.  

Vores indkøb og arrangementer blev afholdt for målgruppen 6 – 12 år uden forældre - som dog støtte til 
ved ”aflevering og afhentning” med dertil dialog med bestyrelsen om de unges trivsel i landsbyen og 
muligheder. 

Legetøj står fremme til fri afbenyttelse ved lege og motionspladsen i dagtimerne hvor børn og forældre 
lægger vejen forbi. Indkøbte bruges også flittigt af børn til forældre der spiller fodbold, tirsdag, torsdag og 
søndag samt ved kampe. 

o Unge i alderen 13-25 år 
▪ Hvor mange fra denne målgruppe deltog – ca.  

Ikke aktuelt jf. tildelte beløb. 

o Seniorer +65 
▪ Hvor mange fra denne målgruppe deltog – ca.  

Ikke aktuelt jf. tildelte beløb. 

 



 

 

• Perspektiver for indsatsen 
o Hvilke parametre ved indsatsen ville I, på bagkant, ændre ved jeres indsats – er der noget i 

kunne gøre anderledes? 

Parametre?  

Filmaftener og leg på lege, motion og idrætsplads bla. med indkøbte rekvisitter vil blive anvendt i 
kommende år.   

Hvis muligt - ved økonomisk støtte i 2024 - ser vi gerne aktiviteter og events udvidet med øget forældre 
inddragelse. Vi har valgt at indkalde forældrene til søndagsmøde og evaluering 12. november 2023 om 
eventuel udvikling af aktiviteterne i 2024. 
 

 

o Hvilken effekt forventer i, at jeres indsats bidrager med til jer selv eller partnere i projektet. 

Effekten har allerede vist en øget relation og fællesskab blandt de unge i gruppen 6 – 12 år som for øvrigt 
har deltaget meget disciplinært og god indstilling til vi skal have det godt sammen. 

Der har ligeledes været positive forældretilkendegivelser 

 

 

• Mål for projektet 
o Er I kommet i mål med det i satte jer for? 

Nej ikke med ansøgte - men med vores delmål efter tildelte 5.000 kr. 

 
 

• Udgifter 
o Samlet overblik og budget. 
o Herunder relevante bilag, fakturaer o. lign. 

Se vedhæfte regnskab og bilag 

 

• Oplever I at flere er kommet med?  

Ja ikke alene oplevelse - men også fakta. 

 

 

 

 



 

• Hvordan oplevede I ansøgningsprocessen? 
o Hvad fungerede godt ved at holde oplæg for politikkerne – hvad kunne være bedre? 

Vi undlader at kommentere politikker og administrative roller og engagement– men vi havde gerne set der 
var bedre tid når man har forberedt sig med slide m.v. i samlet 25 timer ”til det store besøg” (dertil 
ansøgningsarbejde og nu evaluering) 

 

 

o Er der noget du/i ønskede ville være anderledes ved næste ansøgningsrunde? 

Et væsentlig mindre akademisk og bureaukrati ansøgningsproces og afrapportering i forhold til tildelte 
5.000 kr. – vi er jo ikke rene novicer i udvikling af vores lokalområde eller fsv økonomi. Har forståelse for de 
større bevillinger over 50 tkr. men 5000 kr. hmmm 
 

En ide kunne være at lade politiker selv prøve at lave en ansøgning – således det er dem bekendt hvad de 
eller administrationen sender ud til de frivillige kræfter i foreningslivet - der har mere end rigeligt at se til. 

Vi forventer naturligvis at det vil være muligt at læse om den politiske og administrative evaluering af alle 
tilgodesete projekter – SU? 

 

• Vil det være muligt for politikkerne at besøge jeres projekt og få et indblik i jeres proces og arbejde 
med jeres målgruppe(r)?  

Vi vil ALTID meget gerne modtage både administrativt og politisk besøg og byde på kaffe og brød efter 
aftale – herunder forventningsafstemme program og tidsramme. 


